
Sprawozdanie z międzysesyjnej  działalności 

Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej oraz Ochrony 

Środowiska 

 

Posiedzenie odbyło się w dniu 22.10.2021 r. Komisja zapoznała się z informacją na 

temat bezpieczeństwa budynków komunalnych, stanu technicznego budynków i posesji.  

Na wszelkie pytania w tym zakresie odpowiedzieli: Prezes PUGK p. Andrzej Jabłonka, 

Wiceprezes PUGK p. Paweł Łazicki oraz kierownik budowlany p. Wojciech Wasilewski. 

Dalej radni pytali o nowe przyłącza ciepłownicze, funkcjonowanie kotłowni miejskiej 

(wykorzystanie mocy kotłowni i kosztów ciepła), remonty budynków mieszkalnych, 

cmentarza, sprzątania miasta itp.  

Następnie Komisja analizowała projekty uchwał na XLVI Sesję Rady Miejskiej.  

W części tej uczestniczyły: Skarbnik Miasta p. Agnieszka Jastrzębowska oraz Kierownik 

Wydziału GMKIR p. Joanna Krystkiewicz – Hablutzel. 

W sprawach różnych uczestniczyła Kierownik Wydziału Techniczno– Inwestycyjnego 

p. Halina Piotrkowska. Radni zapoznali się z pismami: 

- Sołectwa Zimna Woda w sprawie  poprawy bezpieczeństwa w ruchu drogowym – budowy 

chodnika przy drodze wojewódzkiej 545 w miejscowości Zimna Woda ze względu na duże 

natężenie ruchu drogowym szczególnie w okresie letnim i zwiększonym ruchu samochodów 

ciężarowych , 

- Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie o przystąpieniu Gminy do „ Programu Budowy 

chodników przy drogach wojewódzkich” w kosztach 50% inwestycji  - Komisja pozytywnie 

zaopiniowała pismo, 

- projekt Porozumienia z firmą Kambud II w sprawie wspólnej realizacji inwestycji na 

budowę drogi wewnętrznej - Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

- Sołectwo Piotrowice w sprawie oświetlenia tego Sołectwa radni zapoznali się z pismem. 

- o trudnościach poruszania się na wózkach na terenie Nidzicy, parkowaniu samochodów na 

chodnikach w miejscach ułatwiających zjazd wózkami. 

W tej sprawie uczestniczył Komendant Straży Miejskiej p. Wojciech Czarnecki –  pismo do 

konsultacji z Komendą Powiatową Policji w sprawie organizacji ruchu, a także zajęcie 

stanowiska Komisji do tego powołanej.     

 

Komisja wypracowała następujące wnioski : 

1. Komisja wnioskuje o przywrócenie znaku strefy zamieszkania na Placu Wolności 

z  przyczyn zwiększonego ruchu drogowego. 

2. Komisja wnioskuje o wystosowanie pisma do PKP w celu z ustaleniem lokalizacji 

zjazdu z drogi powiatowej Nr 1589N Nidzica – Zaborowo (ul. Kolejowa w m. 

Nidzica) do działki nr 151/1 (skup złomu). 
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